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M. 

Pijl ( nen en 
A. 

van 

Langen (griffier 

1. 
Opening 

De voorzitter 
opent 

de 
vergadering 

en heet iedereen welkom. zal 

vanavond worden 
vervangen 

door 
5 (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

2. 

Verslag vergadering 
20 februari 2023; 

Het 
verslag 

wordt 
overeenkomstig 

de 
notulering vastgesteld. 

3. 

Ingekomen 
stukken en 

mededelingen; 

a. Memo betrokkenheid raden; 

De voorzitter licht toe dat er 
in 

de 
overige SED-gemeenten 

Met 
uitzondering 

van 

Drechterland onvoldoende 
draagvlak 

was voor 

voortzetting 
van de 

SED-klankbordgroep. 

Er 

ligt 
nu een voorstel voor waarin een 

agendacommissie 
wordt 

gevormd 

met 2 
deelnemers 

per 

raad om mee te denken over de 
bijeenkomsten 

over de 
SED-organisatie. 

Daarnaast is er 

een wens om meer 

onderwerpen 
samen te behandelen en 

1x 

per jaar 
alle raadsleden een 

kijkje 

in 
de keuken van de 

SED 
aan 

te 
bieden en 

1x 

gezamenlijk 
een 

raadsuitje 

te 

organiseren. 

Er 

volgt enige 
discussie over het 

verdwijnen 
van de 

klankbordgroep 
maar er is 

in 
ieder 

geval 
een alternatief 

gevonden. 
Tevens stelt de 

burgemeester 
voor dat de 

gemeentesecretaris 
het 

presidium 

2 á 
3 

x 

per jaar 
informeel 

bijpraat. 

Het 
presidium 

stemt hiermee 
in. 

b. Rekenkamercie 
Onderzoek 

Energie Armoede; 

De 
griffier geeft 

aan dat dit onderzoek zal worden 
uitgevoerd 

door BMG en binnenkort van 

start 
gaat. De 

griffie 
van 

Stede 
Broec 

in 
de 

persoon 
van gaat dit 

begeleiden. 

Het 
presidium 

neemt 
een en ander voor 

kennisgeving 
aan. Wel 

wil 
men 

graag 
dat de 

griffier 

uitzoekt waarom er een extern bureau is 
ingeschakeld, 

of men binnen 
budget blijft, 

wanneer 

de onderzoeksresultaten worden verwacht en wat de 
jaarplanning 

is van de 

Rekenkamercommissie. Wellicht kan de nieuwe voorzitter 
uitgenodigd 

worden om het 

Jaarplan 
2023 toe te lichten. 

(geanonimiseerd)

c. Consulterende RTG 
Veiligheidsregio; 

De 
Veiligheidsregio 

wil 

graag 
aan de voorkant 

input ophalen bij 
de individuele raden voor 

hun nieuwe 
beleidsplan. 

De 
griffier geeft 

aan dat de 
Veiligheidsregio 

hiermee conform de nieuwe WGR de raden 

meer aan de voorkant mee 
wil 

nemen. We 
gaan op 

3 

april 
naar de brandweerkazerne 

in 

Westwoud dus dit sluit mooi aan. Het 
presidium 

stemt 
hiermee 

in. 

d. 
Doorontwikkeling 

RRB 

op Regionale Raadsledenbijeenkomst 
19 

april; 

De 
griffier geeft 

aan dat er onderzoek is 
gedaan 

door 
Twijnstra 

en 
Gudde 

naar de 

mogelijkheden 
om de 

samenwerking 

in 
de 

regio 
verder te verbeteren. 

Op 
19 

april 
zullen de 

uitkomsten van dit onderzoek worden 
gepresenteerd. 

Ook zal er worden 
gevraagd 

naar de 

mening 
van de 

aanwezige 
raadsleden. Wellicht is het een idee om 

op 

11 

april 
een 

extra 

presidum 
te 

organiseren voorafgaand 
aan de RTG om alvast te verkennen of de neuzen 

in 

Drechterland dezelfde kant 
op 

staan. Ook is het 
goed 

dat hier 
vervolgens 

in 
de fracties even 

aandacht voor wordt 
gevraagd. geeft 

aan dat een 
extra 

presidium op 

11 

april 
hem 

niet 
past. 

Uiteraard 
mag hij 

een 

vervanger 
sturen. Het 

presidium 
stemt 

in 
met het voorstel 

(geanonimiseerd)



van een 
extra 

presidium op 

11 

april 
en 

neemt 
de informatie over de inhoud van de 

RRB 

op 

19 
april 

ter 
kennisgeving 

aan. 

4. 
Conceptagenda 

RTG 11 

april 2023; 

De voorzitter 
verduidelijkt 

de 
agenda. 

Cluster 
1 

-_ 

Ontwerpverklaring van 

geen bedenkingen Zuiderdijk 
30A 

te 
Venhuizen 

(2023-07); 

-__Reecycletarief, tarifering 
en 

doelgroepenbeleid (2023-20) 
Onder Voorbehoud; 

  

Cluster 2 

- 

WMO 
Beleidsplan 

Met de 
RTG-agenda 

wordt 
ingestemd. 

In 
de 

volgende vergadering agendeert 
de 

griffier 
een 

actualisering 
van de 

Termijnagenda. 

5. Werkgeverscommissie (terugkoppeling overle 

man 
laat weten dat er een 

overleg 
heeft 

plaatsgevonden 
met de 

griffier waarbij 
de 

burgemeester 
is 

aangeschoven 
als adviseur. De 

griffier 
heeft een 

plan gemaakt 
voor 

uitbreiding 
van de 

griffie 
zoals eerder is 

gebeurd 

in 
onder andere Stede Broec en Enkhuizen. 

Er 
wordt voorzien 

in 
de 

aanstelling 
van een 

(junior) raadsadviseur/commissiegriffier 

waardoor de werkzaamheden 
op 

de 
huidige griffie 

beter verdeeld kunnen worden en de 

griffier 
een 

dag 
minder kan 

gaan 
werken. Het 

plan 
dat 

voorligt 
staat los van de 

huidige 

bezetting op 
de 

griffie 
maar is bedoeld om de 

griffie toekomstbestendig 
te maken ofwel de 

raad 
in 

positie brengen 
om beter 

in te 

spelen op 
alle nieuwe 

ontwikkelingen 
die 

op 
ons 

afkomen 
(oa Omgevingswet), 

de 
griffie 

minder kwetsbaar maken 
(bijvoorbeeld op 

de 

maandag 
is de 

bezetting 
nu wel 

erg krap) 
en de werkdruk, te verminderen. 

Er 

volgt 
een 

gesprek 

met 
het 

presidium 
alvorens het stuk naar de raad gaat. Het 

streven 
is om dit 

traject 

zo 

spoedig mogelijk 
maar 

in 
ieder 

geval 
voor de zomer af te ronden. 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

6. 

Rondvraag: 

De voorzitter laat 
nog 

weten dat de behoefte 
aanwezig 

is om 
in 

het 
presidium 

af en toe 

zaken 
te 

bespreken 
die meer 

tijd vragen 
dan het 

huidige uurtje voorafgaand 
aan de 

raadsvergadering. 
Voor meer 

principiële aangelegenheden 
en 

wat 
zwaardere 

onderwerpen 

is het dan wellicht 
verstandig 

een 

afzonderlijk overleg 
te 

plannen. 
Dit kan dus betekenen dat 

bijvoorbeeld 
eens 

per 
kwartaal een extra 

overleg 
wordt 

gepland. 
Het 

presidium 
beaamt dit en 

stemt hiermee 
in. 

De 
griffier 

laat 
weten 

dat voor 
4 

mei 
2 

locaties 
nog 

niet 
zijn ingevuld. Graag hoort het 

bestuurssecretariaat 
spoedig 

wie de locaties Hem en Schellinkhout 
gaan 

bezetten. 

Mi 

wil 
wel naar 

Wijdenes. 
Willen de fractievoorzitters dit 

terugleggen 

in 
hun 

fracties. 

(geanonimiseerd)

De 
griffier vraagt 

of er 

belangstelling 
is voor een RTG 

op 
locatie. De wens leeft zeker om hier 

een keer 
ervaring 

mee 
te 

doen mits het 
onderwerp 

en de 
agenda 

zich hiervoor lenen. 

Niets meer aan de orde 
zijnde 

sluit de voorzitter de 
vergadering. 

Aldus 
vastgesteld 

in 
de 

vergadering 
van het Presidium van 

24 

april 
2023. 

De 
griffier, 

De voorzitter, 

A.van 
Langen 

M. 

Pijl 

(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


